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Vraag 1  
 

In het plan wordt gesproken over verschillende prioriteiten zoals bijvoorbeeld ondermijning, 
drugsoverlast etc. 
 
Is er onder deze prioriteiten onderling ook nog een verdeling of hebben deze allen dezelfde prioriteit? 
 

Antwoord  
Er is geen onderlinge verdeling in de prioriteiten. Dit omdat het Integraal Veiligheidsbeleid een 4 jarig 
document is waarbij de accenten per jaar kunnen verschillen. De prioriteiten die zijn benoemd in het plan 
worden per jaar middels het Actieplan Veiligheid uitgewerkt. 
 

Vraag 2 
 
Hoe verhoudt de prioriteit zich tot de inzet van de capaciteit? 
 

Antwoord 
In het Actieplan Veiligheid wordt uiteengezet wat we jaarlijks gaan doen om de prioriteiten aan te pakken. 
Deze acties zijn afgestemd met de politie en boa’s en hierbij is direct het vraagstuk capaciteit 
meegenomen. De acties die zijn benoemd in het plan zijn qua capaciteit in principe dan ook haalbaar. 
Uiteraard kan de capaciteit verminderen als er zich onverwachtse incidenten of gebeurtenissen 
plaatsvinden waar extra capaciteit voor wordt gevraagd. 
 

Vraag 3 
 
Er wordt in het plan gesproken over zowel de subjectieve (beleving) en objectieve (cijfers) veiligheid.  
 
Zou er ook niet prioriteit moeten komen om de subjectieve beleving van veiligheid in onze gemeente 
positief te verhogen gezien enkele impact volle incidenten en de trend dat ook (kleine) incidenten meer 
in de media worden besproken en belicht? 
 

Antwoord 
Als het goed is moet de aanpak van de huidige prioriteiten ervoor zorgen dat de subjectieve veiligheid 
omhoog gaat bij onze inwoners. Alle acties en maatregelen die de gemeente op het gebied van veiligheid 
neemt heeft tot doel om de subjectieve en objectieve veiligheid te verhogen. Zodoende is de noodzaak 
er niet om dit als aparte prioriteit te benoemen. Daarnaast blijft subjectieve veiligheid een moeilijk te 
staven begrip omdat ieder mens een andere perceptie heeft van onveiligheid. 
 

 


